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De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
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Nr. Vraag 
1 Er is een recent onderzoek uitgebracht door onderzoeksbureau Mid 

Summer Night Party (MSNP) waarin kritiek wordt geleverd op de 
uitkomsten van de marktscans in de mondzorg van vorig jaar. Zo 
bleek de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) er in de vergelijking 
onder andere vanuit te gaan dat in slechts 26,4% van de gevallen 
verdoving in rekening gebracht zou zijn bij een wortelkanaalbehan-
deling. Kan de minister reageren op het rapport van de MSNP? 

2 Is het beeld juist dat er jaarlijks circa 370 nieuwe tandartsen nodig 
zijn en er maar 200 per jaar in Nederland worden opgeleid? 
Daarnaast zou een deel van de nieuwe afgestudeerden deeltijd 
gaan werken. Een stijgend aantal buitenlandse tandartsen wordt 
BIG geregistreerd, maar vertrekt vaak na drie jaar weer. Ontstaat 
hierdoor niet een tekort aan tandartsen dat met name in het oosten 
en zuiden van het land merkbaar zal zijn? Zo ja, welke acties wil de 
minister ondernemen om het tekort tegen te gaan? 

3 Wat zijn de exploitatiekosten van de Centrale Commissie Mensge-
bonden Onderzoeken (CCMO)? 

4 De ontvangsten eigen bijdrage AWBZ betreffen 1,7 miljard euro. 
Kan dit opgesplitst worden naar ontvangsten eigen bijdrage 
extramurale AWBZ en ontvangsten eigen bijdrage intramurale 
AWBZ? 

5 Kosten huisartsenzorg mogen met 2,5% stijgen, plus 0,5% voor 
substitutie van tweedelijns naar eerstelijnszorg. Hoe is dit budget-
tair verwerkt als vermindering tweedelijnszorg en wat zijn de 
substitutie resultaten? Is er (relatief) minder tweedelijnszorg 
gebruikt? 

6 Welke mogelijkheden ziet de minister voor preventie en monitoring 
in de eerstelijnszorg als gevolg van versterking van de poortwach-
tersrol van de huisarts en handhaving van de inschrijving van 
patiënten op naam, zodat de persoonlijke relatie tussen patiënt en 
huisarts behouden blijft? 

7 De minister streeft naar basiszorg dichtbij. Wat verstaat de minister 
onder basiszorg? 

8 Huisartsen hebben afgesproken 50 miljoen euro minder uit te 
geven aan geneesmiddelen. Wat is de relatieve opbrengst 
(autonome groei versus netto besparing)? 

9 De minister co-financiert een richtlijn voor preventief medisch 
onderzoek en een EU-project «quality criteria for health checks». 
Waarom is hier voor gekozen? Vallen health checks onder effectief 
bewezen preventiemaatregelen? Hoeveel geld is hiermee gemoeid? 

10 Het kabinetsbeleid is er op gericht mensen zo lang mogelijk thuis te 
laten wonen. Hoe groot is het tekort aan levensloopgeschikte 
woningen momenteel? Wanneer zal dit tekort naar verwachting 
opgelost zijn? 

11 Wanneer wijkverpleegkundigen een groot succes is, waarom 
schaalt de minister dan niet al voor 2015 verder op? 

12 Hoeveel kosten zijn er bespaard door de inzet van wijkverpleegkun-
digen in 50 gemeenten vanaf 2008. 

13 In 2012 is het aantal buurtsportcoaches verhoogd naar 2360 fte in 
373 gemeenten. Wat is de netto-effectiviteit van deze buurtsport-
coaches? 

14 Wat zijn de effecten van de sportcoaches die vanaf 2012 in 373 
gemeenten zijn aangesteld? 

15 Wanneer worden de maatregelen om veiligheid van zorgverleners 
te vergroten in initieel onderwijs opgenomen? Wanneer wordt de 
Kamer hierover geïnformeerd? 

16 Hoeveel meldingen van agressie tegen zorgpersoneel zijn er 
geweest in 2012 en hoeveel aangiftes zijn er door werkgevers 
gedaan? 
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17 Hoe groot is de meldingsbereidheid van agressie-incidenten? In 

hoeveel gevallen werd er aangifte gedaan door de werkgever? Hoe 
hoog is dit percentage in vergelijking met het aantal incidenten? 

18 Hoeveel geneesmiddelen zijn er het verzekerde pakket ingestroomd 
en uitgestroomd in 2012? Kan de in- en uitstroom van 2011 hier ter 
vergelijking in meegenomen worden? 

19 Is het prijs/volume arrangement bij de nieuwe antistollingsmidde-
len het enige financiële arrangement dat dit kabinet heeft afgeslo-
ten in 2012? Zo nee, welke zijn er dan nog? Worden er meer van 
dergelijke arrangementen voorzien? 

20 Wat is de precieze functie van de 100 extra medewerkers bij de 
Inspectie voor de Gezondheidszorg (IGZ)? 

21 Hoeveel ziekenhuizen beschikken op dit moment nog niet over een 
Veiligheidsmanagementsysteem (VMS) zoals afgesproken in 
budget jaar 2012? 

22 Op welke wijze verwacht de minister te kunnen zorgdragen voor 
het publiek toegankelijk maken van de informatie over kwaliteit? 
Wordt de Kamer over de voortgang hiervan geïnformeerd? Zo ja, 
op welke termijn? 

23 Hoeveel en welke gemeenten hebben een beleidsplan opgesteld 
om mishandeling van ouderen te bestrijden? 

24 Er zijn hoofdlijnenakkoorden gesloten met medisch specialisten, 
ziekenhuizen, GGZ en huisartsen. Kan per akkoord gespecificeerd 
worden wat de effecten zijn geweest op de ontwikkeling van de 
uitgaven en eventuele overige relevante effecten? 

25 Hoe moeten de bestuurlijke afspraken met de GGZ rondom de 2% 
groei worden geïnterpreteerd, is dit totale toegestane groei of groei 
bovenop autonome groei? 

26 Op welke aspecten van kwaliteit differentiëren zorgkantoren in de 
vergoedingen aan AWBZ aanbieders? Welke verschillen zijn er 
tussen zorgkantoren? 

27 Zijn er gevallen bekend wanneer het contract met een slecht 
presterende aanbieder in de AWBZ werd verbroken? Zo ja, om 
welke specifieke reden werd het contract verbroken? 

28 Op welke manier wordt de tevredenheid en keuzevrijheid van de 
cliënt meegenomen in de inkoop van zorg door zorgkantoren in de 
AWBZ? 

29 De exploitatiekosten van nieuwe capaciteit in de AWBZ zijn onder 
de contracteerruimte gebracht. Heeft dit daadwerkelijk geleid tot 
het beter kunnen beheren van de totale kosten? Zo ja, met hoeveel 
zijn de kosten beheerst? Zo nee, waarom niet? 

30 Hoeveel contracten met zorgaanbieders in de AWBZ hebben 
zorgkantoren in 2012 verbroken, vanwege slechte prestaties? 

31 GGZ-instellingen zetten meer e-mental health in. Brengt forse 
reductie van arbeidstijd voor therapeuten met zich mee. Wordt deze 
kostenbesparing zichtbaar in cijfers? Zo ja, kan dit worden 
aangetoond? Zo nee, kan de minister dit toelichten? 

32 Kan een overzicht worden gegeven van alle in Nederland ontwik-
kelde e-health-initiatieven, inclusief de eventuele rol van het 
ministerie van VWS in de totstandkoming van deze initiatieven? 

33 Aan welke criteria moeten e-mental health-initiatieven voldoen om 
in aanmerking te komen voor de 2 miljoen euro overgangsfinancie-
ring die initiatieven op dit vlak moet subsidiëren? Hoeveel van dit 
geld is reeds besteed? 

34 Waarom wil de minister grootschalige e-health initiatieven? Wat is 
er mis met kleinschalige initiatieven die bovendien veel beter te 
beveiligen zijn? 

35 Kan de Kamer de gegevens van de monitor van de NZa ontvangen? 
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36 Hoeveel leegstaande zorggebouwen hebben in 2012 minder of 

geen vergoeding gekregen van de zorgkantoren? 
37 Hoeveel leegstaande zorggebouwen zijn er momenteel in de 

AWBZ? 
38 Hoeveel zorgaanbieders hebben te maken met leegstand? 
39 Heeft de 10-uursgrens in het persoonsgebonden budget (pgb) 

effect gehad op de indicatiestelling? Met andere woorden zijn er 
meer mensen op meer dan 10 uur geïndiceerd in 2012 ten opzichte 
van 2011 en 2010? 

40 Hoeveel gevallen zijn er bekend waar een cliënt met een extramu-
rale indicatie met minder dan 10 uur zorg geen sluitende zorg in 
natura konden vinden? 

41 Door het extramuraliseren van ZZP 1 en 2 zullen cliënten deze zorg 
thuis ontvangen. Klopt het dat zorgkantoren echter niet meer 
thuiszorg in zijn gaan kopen? Zo ja, om welke zorgkantoren gaat 
het? Hoeveel mensen krijgen nu geen zorg? 

42 Hoeveel mensen hebben geen persoonsgebonden budget meer 
gekregen door de 10-uursmaatregel? 

43 Hoeveel mensen hebben een vergoedingsregeling persoonlijke 
zorg ontvangen? 

44 Hoeveel mensen hebben hun persoonsgebonden budget verloren 
ten gevolge van de beperkte toegang tot het persoonsgebonden 
budget in 2012? 

45 Hoe groot was de contracteerruimte in 2011, 2012 en 2013? Kan per 
jaar, per maatregel uitgesplitst worden wat de invloed van deze 
maatregel was op de hoogte van de contracteerruimte? Kan hierbij 
ook worden meegenomen alle maatregelen die eerder genomen 
zijn maar pas later zichtbaar zijn, zoals het onder de contracteer-
ruimte brengen van de capaciteitsgroei? 

46 Hoeveel mensen hebben te maken gehad met seksueel geweld in 
jeugdzorginstellingen en in AWBZ-instellingen in 2012? 

47 Resultaten bij vereenvoudiging van administratieve verantwoor-
dingslasten, welke bezuiniging heeft dit opgeleverd? 

48 Kan een overzicht worden gegeven van de meer dan 100 experi-
menteervoorstellen die bij het ministerie van VWS zijn binnengeko-
men? 

49 Op welke wijze zijn de meldingen door zorgaanbieders per 
september 2012 het inspectiebeleid voor het melden van valinci-
denten en valcalamiteiten vereenvoudigd? 

50 Wanneer worden de definitieve financiële gegevens voor de 
medisch specialistische zorg en ziekenhuizen over 2012 naar de 
Kamer gezonden? 

51 Vereenvoudiging indicatiestelling 80plussers, zijn er effectmetingen 
van deze vereenvoudiging beschikbaar? Zo nee, kan wel worden 
aangeven hoe de indicaties onder deze doelgroep in algemene zin 
zijn ontwikkeld? 

52 Welke patronen zijn reeds door het Centrum Indicatiestelling Zorg 
(CIZ) gesignaleerd in de monitoring van de ontwikkeling van de 
indicatiestelling? Welk gevolg heeft dit gekregen? 

53 Op basis van welke informatie concludeert de minister dat de 
invoering van Dbc’s op weg naar Transparantie (DOT) heeft geleid 
tot «forse administratieve lastenverlaging»? 

54 Op welke wijze en wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de 
pilot rondom indicatiestelling van 80plussers in de AWBZ door het 
CIZ? 

55 Hoeveel meldingen heeft het CIZ binnengekregen van zorgaanbie-
ders die zelf de indicatie gesteld hebben voor bewoners van 80 jaar 
en ouder? 
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56 Welke ontwikkelingen zijn te zien in de indicaties die zorgaanbie-

ders zelf gesteld hebben bij bewoners van 80 jaar en ouder? 
57 Kunt de minister een overzicht sturen van alle indicaties uitgesplitst 

per zorgzwaartepakket, die zorgaanbieders aangevraagd hebben 
voor bewoners van 80 jaar en ouder? 

58 Hoe groot is de administratieve lastenverlaging door de invoering 
van DOT’s, hoeveel geld heeft dit bespaard? 

59 Wat heeft de invoering van de DOT’s gekost? 
60 Hoeveel extra middelen zijn er per jaar vanaf 2013 vrijgemaakt voor 

palliatieve zorg? Wat wordt precies met dit geld bekostigd? 
61 Hoeveel geld wordt er momenteel feitelijk uitgegeven aan preventie 

gezonde leefstijl van jeugd en jongeren? 
62 Op welke wijze en wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de 

voortgang van de uitvoering van de beleidsbrief mantelzorg? Wordt 
dit beleid geëvalueerd en zo ja, hoe? 

63 Hoeveel patiënten- en gehandicaptenorganisaties zijn gestopt, door 
de bezuinigingen op hun subsidie? 

64 Hoeveel en welke patiënten- en gehandicaptenorganisaties hebben 
minder subsidie ontvangen? 

65 Hoeveel en welke patiënten- en gehandicaptenorganisaties zijn 
gefuseerd door de bezuiniging op hun subsidie? 

66 Op welke wijze is invulling gegeven aan de beleidsbrief mantelzorg 
en de drie invalshoeken: aan het onder de aandacht brengen van 
mantelzorg, rekening houden met het belang van mantelzorg en de 
ondersteuning van gemeenten voor mantelzorgers in 2012? 

67 Op pagina 35 wordt een overschrijding van de kosten van de 
Geestelijke Gezondheidszorg genoemd van 115 miljoen euro. Op 
pagina 177 wordt een mutatie van 173,5 miljoen euro gemeld voor 
de Geneeskundige geestelijke gezondheidszorg. Hoe verhouden 
deze getallen zich tot elkaar? 

68 Welk aandeel van de zorgaanbieders heeft momenteel nog te 
kampen met leegstand? 

69 Waaruit bestaan specifiek de overschrijdingen bij de zorg in natura 
verleend door AWBZ instellingen? 

70 Op welke wijze wordt via de sociale media een gezonde leefstijl van 
jongeren bevorderd? 

71 Wat is verklaring voor de lagere stijging van kosten voor het 
bevorderen van ethisch verantwoord handelen en bij medisch-
wetenschappelijk onderzoek in 2012 ten opzichte van 2011? 

72 Wat is de oorzaak van de onderuitputting van middelen (totaal 0,8 
miljoen euro) met betrekking tot voedselveiligheid en voedselinfec-
tie, dierproeven en etikettering chemische producten? 

73 Heeft de overboeking van 1,3 miljoen euro van het programma 
«Palliatieve zorg» gevolgen voor het programma? Wat zijn de 
resultaten van het programma tot nu toe? 

74 De voorraad antivirale middelen bleek langer houdbaar dan 
gedacht. Hoe kan dat? Is tussentijds de houdbaarheidsdatum 
veranderd? 

75 Waardoor wordt de onderuitputting bij de budgetten voor 
preventieve chronische ziekten (0,4 miljoen euro) veroorzaakt? 

76 Opbrengsten bestuurlijke boeten is 3,5 miljoen euro lager uitgeval-
len dan geraamd. Is er minder mis of is er minder gecontroleerd? 
Kan de minister meer kwantitatieve gegevens omtrent controles en 
effecten geven? 

77 Voldoen alle ziekenhuizen momenteel aan de BRMO-richtlijn, en 
aan de door de Stichting Werkgroep Antibiotica Beleid (SWAB) 
gestelde aanbeveling dat elk ziekenhuis een antibioticateam moet 
opzetten? Zo nee, welke ziekenhuizen voldoen hier niet aan en is 
VWS van plan stappen te ondernemen om de opkomst van 
multiresistentie via deze weg alsnog tegen te gaan? 
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78 Aan welke ziekenhuizen is de opdracht verstrekt weerstandsverho-

gende maatregelen te treffen in het kader van het project weer-
standsverhoging onderzoeksinstelling CBRN? Waarom is gekozen 
voor deze ziekenhuizen? 

79 Op welke wijze zijn de financieringssystematieken van abortuskli-
nieken genormaliseerd? 

80 Er wordt subsidie verstrekt voor interdepartementaal preventiebe-
leid voor ongelukken in de privésfeer. Wat heeft dit opgeleverd? 

81 De alcohol- en tabakleeftijd wordt verhoogd naar 18 jaar. Welke 
gevolgen heeft dit voor preventiebeleid dat tot verhoging van de 
leeftijd juist op deze groep gericht was, aangezien dat nu niet meer 
nodig is vanwege het verbod? 

82 Hoeveel kinderen hadden overwicht- en obesitasproblemen in 
2012. Hoeveel was dit in eerdere jaren? 

83 Hoeveel mensen stopten er in 2012 met roken? Hoeveel was dit in 
eerdere jaren? 

84 Hoeveel jongeren zijn er door alcohol in het ziekenhuis terecht 
gekomen? Hoeveel was dit in eerdere jaren? 

85 Welke maatregelen heeft stichting VeiligheidNL inmiddels 
ontwikkeld en geïmplementeerd? 

86 Kan voor de genoemde indicatoren worden vermeld wat in grote 
lijnen de oorzaken zijn van de in sommige gevallen verslechterende 
cijfers? 

87 Letselpreventie heeft het aantal spoedeisende hulpbehandelingen 
door privéongevallen en sportblessures niet naar beneden kunnen 
brengen. Zijn de interventies wel doelmatig? Heeft de minister hier 
een verklaring voor? 

88 Hoeveel ouderen en mensen met een beperking moesten voor 
ongevallen in de privéomgeving behandeld worden in het 
ziekenhuis? Hoeveel was dit in eerdere jaren? 

89 Bij hoeveel dienstapothekers moet contant worden afgerekend 
omdat er geen contract is met één of meerder zorgverzekeraars? 
Wat heeft dat voor een gevolgen voor de afstand die patiënten 
moeten rijzen om de benodigde geneesmiddelen te halen? 

90 Wat is de verklaring voor de onderuitputting op het budget van 
orgaandonatie? 

91 Kan de onderuitputting arbeidsmarktbeleid nader worden 
toegelicht? 

92 Hoe is de onderuitputting van middelen in het kader van zorgverle-
ning aan illegalen en onverzekerden te verklaren? 

93 Wat zijn de actuele cijfers over het aantal wanbetalers en onverze-
kerden? Wat is er bekend over de reden dat mensen geen premie 
betalen? 

94 Welke maatregelen zijn getroffen om de hoger dan verwachte 
uitvoeringskosten van het College voor Zorgverzekeringen (CVZ) 
van 14,9 miljoen euro in de toekomst te voorkomen? 

95 Hoeveel mensen moesten zich in 2012 door conflicterend gebruik 
van geneesmiddelen laten behandelen? Hoeveel was dat in eerdere 
jaren? 

96 Hoe is te verklaren dat er 3,2 miljoen euro minder is gedeclareerd 
dan geraamd ten behoeve van de overgangsregeling FLO/VUT 
ouderenregeling voor ambulancepersoneel? 

97 Hoe is de hogere opbrengst uit de aanpak onverzekerden en 
mensen met een betalingsachterstand te verklaren? 

98 De IGZ heeft onderzoek gedaan naar vervalste geneesmiddelen, in 
totaal 30 onderzoeken. Er is geen vervalsing gevonden? Kan dit 
nader geduid worden? Heeft deze uitslag gevolgen voor toekomstig 
beleid? Wat heeft dit onderzoek gekost? 

99 Zijn er aan het opzetten van een implantatenregister voor de 
overheid kosten verbonden? 
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100 Tot wanneer loopt de voorlichtingscampagne «Nederland zegt Ja» 

door? Wat zijn de resultaten tot nu toe van de voorlichtingscam-
pagne? 

101 Welke verbetervoorstellen voor donorwerving worden landelijk in 
ziekenhuizen geïmplementeerd? 

102 Hebben de aandoeningen met lage ziektelast die uit het pakket 
gehaald zijn geleid tot relatief lagere zorgkosten? Zo ja, welke 
omvang? 

103 Hoeveel perinatale sterfgevallen in aantallen waren er in 2012 en 
hoeveel in de vorige jaren? 

104 Wat is het effect geweest van het beperken van de vergoeding voor 
behandeling met langdurige fysiotherapie? Hoe groot is de daling 
van het aantal mensen dat de fysiotherapeut bezocht? 

105 Tot welke extra zorgkosten heeft het beperken van de vergoeding 
voor behandeling met langdurige fysiotherapie geleid? Hoe hoog 
waren deze kosten? 

106 Hoe hoog is de arbeidsuitval als gevolg van het beperken van de 
vergoeding voor behandeling met langdurige fysiotherapie? Welke 
kosten zijn hiermee gemoeid? 

107 Hoeveel mensen gebruikten in 2012 geen maagzuurremmers ter 
preventie van maagbloedingen als het gevolg van medicijngebruik? 
Hoeveel mensen gebruikten deze maagzuurremmers in eerdere 
jaren? 

108 Hoeveel mensen zijn er in 2012 in het ziekenhuis opgenomen met 
een maagbloeding als gevolg van medicijngebruik? Welke stijging 
of daling is dat ten opzichte van eerdere jaren? 

109 Wat is het effect geweest van het schrappen van de dieetadvisering 
uit het basispakket? Hoeveel mensen maakten er in 2012 gebruik 
van dieetadvisering? In hoeveel van de gevallen was dit vanwege 
overgewicht en in hoeveel van de gevallen vanwege een andere 
medische indicatie? Hoeveel was dit in eerder jaren? 

110 Hoeveel mensen leden er in 2012 aan overgewicht? Hoeveel was dit 
ten opzichte van eerder jaren? In hoeverre houdt dit verband met 
het schrappen van de dieetadvisering uit het basispakket? 

111 Hoe is te verklaren dat de streefwaarde van het percentage 
ambulances dat binnen vijftien minuten ter plaats is niet is 
gehaald? Wat is het percentage uitgesplitst per regio? Hoe zijn de 
verschillende percentages per regio te verklaren? 

112 Voor welke behandelingen bestaan er wachtlijsten? Hoe lang zijn 
deze wachtlijsten? Hoe zijn deze wachtlijsten te verklaren? 

113 Hoe staat het aantal opleidingsplaatsen voor de studie genees-
kunde en hbo-masteropleidingen tot verpleegkundig specialist in 
verhouding met het dalend aantal banen in de zorg geconstateerd 
door het CBS? Zorgen de bezuinigingen in de zorg er niet voor dat 
deze mensen opgeleid worden voor de werkloosheid? 

114 Vindt de minister de stijging van het percentage collectief verzeker-
den een wenselijke trend? Wijst de opvallende stijging van de 
collectiviteitskorting voor internetpolissen niet op risicoselectie? 

115 Hoeveel mensen maken gebruik van geriatrische zorgrevalidatie 
zorg en hoeveel in de vorige jaren. 

116 Hoeveel mensen kozen in 2010, 2011, 2012 en 2013 voor een 
vrijwillige eigen risico? Hoe verklaart de minister deze ontwikke-
ling? 

117 Kan de minister een indicatie geven van het aantal mensen dat in 
2012 niet naar de huisarts ging uit angst dat zij na een doorverwij-
zing het eigen risico moesten aanspreken? Is er een stijging te zien? 

118 Hoeveel mensen kozen in 2010, 2011, 2012 en 2013 voor een 
aanvullende verzekering? Hoe verklaart de minister deze 
ontwikkeling? 

7



Nr. Vraag 
119 Welke afspraken zijn tussen zorgverzekeraars en ziekenhuizen 

gemaakt in het kader van het macrobeheersingsinstrument? In 
hoeveel gevallen was er sprake van afspraken onder de 2,5% groei? 
Welke ziekenhuizen en welke zorgverzekeraars betrof dit? 

120 Waarom is de met medisch specialisten afgesproken opbrengst van 
30 miljoen euro door doelmatiger voor te schrijven niet gereali-
seerd? Welk deel is wel gerealiseerd en hoe? Hoeveel besparing 
zou mogelijk zijn wanneer medisch specialisten wel doelmatig 
voorschrijven? 

121 In hoeveel ziekenhuizen zijn medisch specialisten in loondienst? 
Welke ziekenhuizen betreft dit en welk bedrag wordt daarmee 
bespaard? Hoeveel geld zou er bespaard worden als alle medische 
specialisten in loondienst waren? 

122 Aan welke geneesmiddelen was in 2012 een tekort? Welke 
gevolgen had dit voor de patiënt? Hoe is dit tekort te verklaren? 

123 Hoeveel bijwerkingen zijn er gemeld door het antistollingsmiddel 
NOAC? Welke bijwerkingen betrof het en wat was de ernst van die 
bijwerkingen? 

124 Is duidelijk of er financiële gevolgen zijn bij het terugdraaien van de 
mondzorg tarieven per 1 januari 2013? Zo nee, wanneer wordt dit 
duidelijk? Zo ja, welke gevolgen zijn er? 

125 Hoeveel geneesmiddelen zijn in 2012 voorwaardelijk toegelaten tot 
het pakket? Welke geneesmiddelen waren dat? Hoeveel daarvan 
werden definitief toegelaten en welke geneesmiddelen waren dat? 
Hoeveel geneesmiddelen werden niet toegelaten en welke waren 
dat? Wat was de reden om een geneesmiddel wel of niet definitief 
toe te laten? 

126 Is het waar dat er huisartsen zijn die weigeren nog langer 
«medische noodzaak» te vermelden op een recept? Hoe vaak komt 
dit voor? Wat zijn de gevolgen voor de patiënt? 

127 Is het waar dat er huisartsen zijn die patiënten doorsturen naar de 
zorgverzekeraar om allereerst toestemming te krijgen van de 
zorgverzekeraar alvorens «medische noodzaak» te vermelden op 
een recept? Hoe vaak komt dit voor? Wat zijn de gevolgen voor de 
patiënt? 

128 Hoe is het te verklaren dat de doelstelling om doelmatiger voor te 
schrijven in het Hoofdlijnenakkoord Medisch Specialistische Zorg 
niet is gehaald? 

129 Hoeveel mensen hadden in 2011 en 2012 een betalingsachterstand 
op hun zorgpremie? Hoeveel mensen zijn dat op dit moment? 

130 Hoe lang betaalden mensen in 2012 gemiddeld een bestuurlijke 
premie? Hoe lang was dat in 2010 en 2011? 

131 Hoeveel mensen hebben in 2012 een Wtcg vergoeding ontvangen? 
132 Hoeveel mensen hebben in 2012 geen Wtcg vergoeding ontvangen, 

maar deze wel aangevraagd? 
133 Met welke reden waren de beheerskosten van het Centraal 

Administratie Kantoor (CAK) 9,2 miljoen euro hoger dan geraamd? 
134 Hoe is de gestelde verbetering van de positie van de burger in het 

zorgstelsel gemeten en vastgesteld? Welke middelen zijn hiervoor 
gebruikt? 

135 Zijn er binnen de AWBZ vertragingen bij het ontwikkelen van 
stabiele en betrouwbare kwaliteitsindicatoren? Zo ja, welke en in 
welk onderdeel van de AWBZ? 

136 Welke vragen zijn uit het Jaardocument Maatschappelijke Verant-
woording geschrapt? Zijn er vragen op andere gebieden 
toegevoegd? 
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Nr. Vraag 
137 Het CIZ draagt bij aan het experiment regelarme instellingen door 

bij te dragen aan 18 van de 25 experimenten. Hoe verhoudt zich dit 
tot de Hervormingsbrief Langdurige Zorg van de staatssecretaris, 
waar hij aankondigt dat de rol van het CIZ verdwijnt voor de 
extramurale zorg en dat het CIZ in de intramurale zorg juist alle 
indicatiestellingen op zich zal nemen? 

138 Hoeveel aanmeldingen voor zorgopleidingen waren er in 2012 en 
hoeveel waren dit er in vorige jaren, uitgesplitst per zorgopleiding? 

139 Door de uitvoering van de regeling palliatieve zorg zijn in 2012 8500 
cliënten ondersteund. Wanneer is deze regeling van start gegaan en 
welk budget is er voor deze regeling beschikbaar? Hoeveel cliënten 
zijn er totaal in 2011 ondersteund? In hoeveel gevallen van deze 
8500 cliënten betreft het minderjarigen? Op welke wijze is de 
kinderpalliatieve zorg verbeterd? Wat zijn de gevolgen van de 
toekomstige ingrepen op de langdurige zorg voor de palliatieve 
zorg? 

140 Hoe groot is het gedeelte van de contracteerruimte dat geoormerkt 
is? Uit welke «potjes» bestaat dit en hoe houdt het zorgkantoor 
toezicht op doelmatige aanwending van de middelen? 

141 Hoeveel extra personeel is aangenomen of opgeleid in 2012 door 
middel van de intensiveringsgelden? 

142 Welke bruikbare instrumenten en methodieken hebben gemeenten, 
verzekeraar en zorgaanbieders in Friesland ontwikkeld? 

143 Waarom is slechts 25% van de uitkomsten van de kwaliteitsmetin-
gen in de gehandicaptensector bekend geworden? Hebben de 
andere 75% wel een meting gedaan? Wanneer worden deze 
uitslagen bekend? 

144 Zijn er situaties bekend waar het CCE niet betrokken wordt bij 
probleemgedrag, vrijheidsbeperkende maatregelen en handelings-
verlegenheid en waar vervolgens melding bij de IGZ gedaan wordt 
door cliënten of cliëntvertegenwoordigers? 

145 Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de volgende stap van 
het kwaliteitskader verantwoorde zorg? Welke volgende stappen 
zullen er zijn? Kan er een tijdspad gegeven worden met de 
bijbehorende stappen? 

146 Wat is de huidige stand van zaken van de Monitor Langdurige 
Zorg? Hoe ver is men met het structureel vorm laten geven en 
toegankelijk maken van de monitor door het CBS? 

147 Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over een meerjarenplan 
voor een grondige modernisering van de informatievoorziening in 
het kader van de AWBZ-brede zorgregistratie? 

148 Hoeveel klachten zijn in 2012 binnengekomen bij het CAK en welke 
klachten waren dit voornamelijk? 

149 Kan de overschrijding bij het mantelzorgcompliment worden 
toegelicht? Waarom kloppen de ramingen niet? 

150 Hoeveel mensen hebben in 2012 gebruik gemaakt van Valysvervoer 
en hoeveel mensen hebben hier in voorgaande jaren gebruik van 
gemaakt? 

151 Hoeveel Valyskilometers gebruiken mensen gemiddeld per jaar? 
152 Met welke reden is er 3,3 miljoen euro minder uitgegeven dan 

begroot voor het Valysvervoer? 
153 Waarom is er een vertraging opgelopen bij de plannen van aanpak 

bij mannenopvang en vrouwenopvang? 
154 Wat is de stand van zaken rondom de ontwikkeling van een pilot 

voor een financiële Wmo-monitor die inzicht dient te geven in de 
relatie tussen de uitvoering van de Wmo en de uitgaven in de 
AWBZ op gemeentelijk niveau? Zijn er al resultaten bekend? Zo ja, 
welke? Zo nee, wanneer kan de Kamer de eerste resultaten 
verwachten? 
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Nr. Vraag 
155 Hoeveel mantelzorgers- en vrijwilligers waren in 2012 overbelast en 

hoeveel was dit in voorgaande jaren? 
156 In 2012 zijn (geschat) 329.200 mantelzorgcomplimenten verstrekt. 

Wat is het totale bedrag dat het uitkeren van deze mantelzorgcom-
plimenten heeft gekost, uitgesplitst naar kosten voor de uitkering 
en uitvoeringskosten? 

157 Hoe is de daling sinds 2007 van het percentage Valyshouders dat 
daadwerkelijk reist met bovenregionaal vervoer gehandicapten te 
verklaren? Wat zegt het percentage van 44% dat daadwerkelijk met 
bovenregionaal vervoer reist over de regeling? 

158 Wat is de precieze voortgang van de ratificatie van het VN-verdrag 
voor gelijke behandeling van personen met een handicap en/of 
chronische ziekte? 

159 Hoeveel zwerfjongeren zijn er en hoeveel waren dit er in voor-
gaande jaren? 

160 Wat is de verklaring voor het naar elkaar toegroeien van het aantal 
jongeren in een vrijetijdsvereniging en het aantal jongeren dat 
vrijwilligerswerk doet? 

161 Kan de minister de sterke stijging van het aantal jeugdigen dat 
gebruik maakt van de provinciaal gefinancierde jeugdzorg 
toelichten en verklaren? Is deze stijging onverminderd doorgezet in 
de periode 2010–2013? Zo ja, welke verklaringen zijn er hiervoor? 
Zo nee, welke verklaringen zijn er hiervoor? Hoe verhoudt dit zich 
tot cijfers van dit type zorg in het buitenland? 

162 Kan de minister de sterke stijging van het aantal jeugdigen dat 
gebruik maakt van de jeugd-GGZ toelichten en verklaren? Is deze 
stijging onverminderd doorgezet in de periode 2010–2013? Zo ja, 
welke verklaringen zijn er hiervoor? Zo nee, welke verklaringen zijn 
er hiervoor? 

163 Kan worden aangeven wat de absolute cijfers zijn van het gebruik 
residentieel in de provinciaal gefinancierde jeugdzorg in de periode 
2005 t/m 2010? 

164 Wat wordt er bedoeld met «unieke» jongeren? 
165 Nagenoeg alle gemeenten hebben een Centrum voor Jeugd en 

Gezin ingericht. Uit de evaluatie blijkt echter dat slechts een klein 
aandeel van de CJG’s daadwerkelijk goed werkt. Wat zegt dit over 
de doelmatigheid en de effecten van de inzet van gefinancierde 
middelen? Welke lessen kan de minister hieruit trekken? 

166 Hoe is het toezicht op de pleegzorg geregeld voor pleegkinderen in 
het algemeen en voor weeskinderen in (netwerk) pleeggezinnen in 
het bijzonder? 

167 Is de afspraak nagekomen dat er door begeleiders ook afzonderlijk 
met pleegkinderen, dus zonder de pleegouders erbij, wordt 
gesproken over hun situatie? Zo nee, waarom niet? 

168 Hoeveel budget van de subsidies voor kennisontwikkeling is 
ingezet voor het ontwikkelen van kennis voor gemeenten over de 
transitie/transformatie jeugdzorg? 

169 Op welke wijze hebben gemeenten in 2012 1 miljard euro aan 
geïnvesteerd in sport? 

170 Is het accommodatiebeleid en het lokale sport- en beweegbeleid 
verbeterd in 2012 in vergelijking met voorgaande jaren? 

171 In 2012 is Sportimpuls van start gegaan met als doel het stimuleren 
van sport- en beweegaanbod op lokaal niveau. Ruim 900 aanvragen 
zijn ingediend en daarvan zijn 167 projecten gehonoreerd. Op basis 
van welke criteria zijn deze projecten gehonoreerd? Wat zijn de 
resultaten? Zijn de projectdoelen behaald? Bij hoeveel procent van 
de gehonoreerde projecten zijn de projectdoelen behaald? 
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Nr. Vraag 
172 De gerealiseerde uitgaven op de doelstelling: «Voor iedere burger 

die dat wil is een passend sport- en beweegaanbod in de buurt 
aanwezig, dat bovendien veilig en toegankelijk is» bedragen 46,7 
miljoen euro lager dan het in de begroting opgenomen bedrag van 
80,7 miljoen euro. Dit verschil is een gevolg van overboekingen 
naar het ministerie van ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties (BZK). Waarom heeft deze overboeking 
plaatsgevonden? Het betreft hier toch een uitgave op de Sport? Kan 
de minister aangeven of op deze wijze niet het zicht wordt verloren 
op de behaalde resultaten? 

173 Bekostiging compensatie van betaalde energiebelasting sportver-
enigingen; onderuitputting van 12%. Hoe wordt deze compensatie 
aangevraagd? 

174 Met welke reden is doelstelling voor sport- en beweegaanbod in de 
buurt lager dan in de begroting opgenomen? 

175 Met welke reden hebben sportverenigingen minder aanvragen 
ingediend voor compensatie van de energiebelasting dan 
geraamd? 

176 Met welke reden is geld bestemd voor sport- en beweegaanbod in 
de buurt overgeboekt naar het ministerie van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties? 

177 Er is 4,6 miljoen euro uitgegeven aan de implementatie en 
ondersteuning van het programma Sport en bewegen in de buurt. 
Wat zijn de behaalde resultaten? Zijn de projectdoelen behaald? 

178 Er is een bedrag van 4,2 miljoen euro aan subsidies verleend aan 
NOC*NSF en gehandicaptensport Nederland. Wat zijn hier de 
behaalde resultaten? Zijn de projectdoelen behaald? 

179 NOC*NSF heeft 7 miljoen euro subsidie ontvangen voor de 
uitvoering van een programma ten behoeve van een veiliger 
sportklimaat. Wat zijn hier de behaalde resultaten? Zijn de 
projectdoelen behaald? 

180 Er is voor 2,5 miljoen euro uitgegeven voor ondersteuning van 
activiteiten op het gebied van de opleiding van sportartsen, het 
verbeteren van de kwaliteit van de sportgeneeskunde en het 
verzamelen en verspreiden van kennis en informatie over gezonde 
sportbeoefening. Wat zijn de behaalde resultaten? Zijn de project-
doelen behaald? 

181 Er is een bedrag van 0,9 miljoen euro besteed aan activiteiten op 
het gebied van blessurepreventie. Wat zijn de behaalde resultaten? 
Zijn de projectdoelen behaald? 

182 In juni is het Onderzoeksprogramma Sport 2013–2016 opgesteld. 
Kan de minister een lijst geven van de onderzoeken die uitgevoerd 
zullen worden? 

183 SARSR beraadt zich over de vraag hoe de resterende circa 4,4 
miljoen euro via collectieve projecten ten goede kan komen aan de 
Sinti en Roma. Wanneer zijn de uitkomsten hiervan bekend? 

184 Doel is een sterke stijging van indicator 1 te voorkomen. Hoe wordt 
dit gezien het feit dat de groep verzetsdeelnemers en oorlogsgetrof-
fenen steeds kleiner wordt, aangepakt? 

185 Waarom is het project Omzettingen Wuv naar de Wubo gestart? 
186 Wat is het totale subsidiebedrag aan de vier herinneringscentra, en 

wat is het subsidiebedrag per organisatie? 
187 Wat is verklaring voor het feit dat het gerealiseerde percentage van 

de bevolking dat (veel) belang aan 4 en 5 mei hecht lager dan de 
streefwaarde voor 2012? 

188 Waarom wordt er in de bedrijfsvoeringsparagraaf niet verwezen 
naar het feit dat veel medewerkers op vertrouwensfuncties geen 
Verklaring van Geen Bezwaar hebben? 
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Nr. Vraag 
189 Binnen welke termijn verwacht de minister de verantwoordingen 

over 2011 en 2012 van Caribisch Nederland te ontvangen? Welke 
maatregelen worden getroffen als deze termijn wordt overschre-
den? Wat is de oorzaak van het uitblijven van deze verantwoordin-
gen? 

190 Welke specifieke redenen liggen ten grondslag aan de onmogelijk-
heid om lopende het jaar maatregelen te treffen in de zorg? Wat 
wordt hier concreet aan gedaan, en op welke termijn? 

191 Per wanneer komt er een einde aan het lang na-ijlen van de 
realisatiecijfers in de zorg? Welke maatregelen worden daartoe 
genomen, wat is de stand van zaken? 

192 Hoeveel mensen hebben geen begeleiding al dan niet in combina-
tie met kortdurend verblijf ontvangen door de 10-uursmaatregel? 

193 Kan de volumedaling op het artikel gezondheidszorg tussen 
2010–2011 en 2011–2012 nader worden onderbouwd? 

194 Betekent de ramingsbijtelling nhc’s dat er meer leegstand was dan 
verwacht? Zo nee, wat betekent dit dan? 

195 Wat wordt precies bedoeld met «toename van bijzondere betalin-
gen en het getarifeerde deel» bij huisartsen? 

196 Kan de overschrijding in Zorg in natura door AWBZ-instellingen 
uitgesplitst worden per sector? (VVT, GHZ en GGZ)? Kan deze 
overschrijding tevens uitgesplitst worden naar intramuraal en 
extramuraal geleverde zorg in natura? 

197 Welke verklaring is er voor de overschrijding op de bovenbudget-
taire vergoedingen? 

198 Kan de minister uiteenzetten wat de onderliggende posten zijn van 
de post «Geneesmiddelen» die een onderschrijving laat zien van 
826,8 miljoen euro? 

199 Kan de minister een toelichten geven waarom er een overschrijding 
van 333 miljoen euro is op de post «Instellingen voor medische-
specialistische zorg»? Kan de minister eveneens een verdere 
toelichting geven waarom deze overschrijding niet verder is 
geboekt naar 2012 en niet structureel doorwerkt? 

200 De kosten van zorg in natura in AWBZ-instellingen is overschreden 
met 260 miljoen euro vanwege capaciteitstoename in de langdurige 
GGZ en de gehandicaptenzorg. Welk deel van deze overschrijding 
komt ten laste van de langdurige GGZ en welk deel komt ten laste 
van de gehandicaptenzorg? 

201 Er is een onderschrijving bij de geneesmiddelen van 826,8 miljoen 
euro. Hoe komt het dat het kabinet een onderschrijving van deze 
omvang niet heeft aan zien komen? Welke conclusie trekt de 
minister hieruit? 

202 Bij de Wet tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten 
(Wtcg) heeft een overschrijding plaatsgevonden van 20,8 miljoen 
euro. Waar wordt deze door veroorzaakt? 

203 Hoeveel mensen hebben zich bij het CAK gemeld met de wens om 
het uitgekeerde bedrag terug te storten? 

204 Welke verklaring is er voor de overschrijding op de zorg in natura? 
Hoe kan het dat de minister dit niet heeft zien aankomen? 

205 De kosten van de zorg in Caribisch Nederland zijn in 2012 uitgeko-
men op 84,5 miljoen euro terwijl de kosten op 39,9 miljoen euro 
begroot waren en de kosten in 2011 56,7 euro miljoen waren. 
Waardoor wordt de grote afwijking met betrekking tot het begrote 
bedrag veroorzaakt? Waardoor wordt de grote toename in 
verhouding tot de kosten in 2011 veroorzaakt? 

206 Welke verklaring is er voor de dalende uitgaven vanaf 2010 wat 
betreft de Wmo? Hoe kan het dat een bedrag dat jaarlijks wordt 
geïndexeerd toch lager uit valt? 
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Nr. Vraag 
207 Wanneer zullen de cijfers van CVZ en VWS op elkaar aansluiten en 

op dezelfde manier worden verwerkt? 
208 Hoe is het feit dat het vermogenssaldo van het Zorgverzekerings-

fonds per ultimo 2012 0,7 miljard euro lager uitvalt dan geraamd in 
de begroting, te rijmen met het feit dat verzekeraars hun winst 
vervijfvoudigd hebben? 

209 Kan aangegeven worden waarom de nominale premie door 
verzekeraars € 34 hoger is vastgesteld dan begroot? Welk deel van 
de toegenomen winst van verzekeraars wordt gevormd door deze 
extra opslag? Kan worden aangegeven hoe het mogelijk kan 
zijn/worden om de rekenpremie lager vast te stellen dan noodza-
kelijk wordt geacht in verband met de geschatte zorgkosten om op 
die wijze verzekeraars te dwingen tot het aanwenden van reserves 
om hun concurrentiepositie te behouden? 

210 Kan de bewering «Mensen lijken kosten bewuster te worden, meer 
mensen kiezen voor een vrijwillig eigen risico en minder mensen 
voor een aanvullende verzekering» worden gekwantificeerd? 
Hoeveel mensen hebben een hoger eigen risico? Kan een overzicht 
gegeven worden van het aantal mensen dat en aanvullende 
verzekering heeft in de laatste 10 jaren? 

211 Kan het bedrag dat een gemiddelde burger aan zorg betaalde in 
2012 worden aangegeven wanneer aanvullende verzekering 
respectievelijk andere zorguitgaven ook worden meegenomen? 

212 De gemiddelde volwassen Nederlander betaalt 1231 euro AWBZ-
premie per jaar. Hoe verhoudt zich dit tot eerdere berichtgeving van 
de staatssecretaris van VWS waarin hij zegt dat iedere volwassene 
3.000 euro AWBZ-premie per jaar betaald? (http://www.ad.nl/ad/nl/
1012/Nederland/article/detail/3431808/2013/04/25/Van-Rijn-toch-
recht-op-intensieve-zorg.dhtml) 

213 Er is sprake van een aanzienlijke overschrijding ten aanzien van de 
grensoverschrijdende zorg. De toelichting hierop is zeer summier, 
kan dit nader toegelicht worden? 

214 Kan de onderuitputting bij geneesmiddelen nader worden 
verklaard? Hoeveel minder is uitgegeven aan lagere prijzen voor 
dienstverlening door apothekers, hoeveel minder ten gevolge van 
preferentiebeleid? 

215 Kan een opsomming worden gegeven van de geneesmiddelen die 
in 2012 en 2013 die uit patent lopen? Welke besparing levert dit 
precies op voor 2012 en welke besparing voor 2013? In hoeverre is 
hiermee al rekening gehouden in de begroting voor 2013? Hoe 
wordt deze besparing verwerkt in de begroting voor 2014? 

216 Kan een overzicht worden gegeven van de opbrengsten van 
preferentiebeleid geneesmiddelen vanaf de start van het 
preferentiebeleid? 

217 Met welke reden zijn declaraties voor hulpmiddelen gedaald? 
218 Hoeveel mensen hebben in 2012 minder of geen incontinentiemate-

rialen gekregen en hoeveel bedroeg dit in voorgaande jaren? Wat is 
hier de verklaring voor? 

219 Hoeveel mensen hebben in 2012 minder of geen verbandmateria-
len gekregen en hoeveel bedroeg dit in voorgaande jaren? Wat is 
hier de verklaring voor? 

220 Wanneer zijn de gerealiseerde uitgaven ten behoeve van de CAOR 
bekend? 

221 In totaal is er 1,8 miljoen euro uitgegeven aan de CCMO, inclusief 
de METC’s. Welk deel van dit bedrag is ten goede gekomen aan de 
NVMETC en de METC’s?
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